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5 Bestuurlijke 
inleiding 

U schrijft: ‘’ We willen ervoor zorgen dat er meer inwoners 
gebruik kunnen maken van onze regelingen voor mensen met 
weinig inkomen.’’ 
Hoe gaat u dit doen? 

11 Sport We voeren een behoefteonderzoek uit naar onze sportende 
inwoners, voor nu en in de toekomst. 
 
Kunt u ons meer vertellen over dit onderzoek (wie/wat/waar) en 
wat is het doel?  

11  We zetten in op bestrijding van laaggeletterdheid. 
 
Kunt u ons zeggen hoe wij dit doen en wie onze doelgroep is? 
Bedoelt u preventief of actief? 

12  Bij nieuwbouw van scholen nemen we de doelstellingen op het 
gebied van verduurzaming mee. Dit doen we in de vorm van een 
proef. 
 
Wat voor proef? Kunt u dit toelichten? 

13  Zo willen we ook in nieuwe wijken voldoende speeltuinen, veel 
en goede sportvoorzieningen, goede scholen met aanvullende 
lesprogramma’s vanuit de gemeente en veilige schoolroutes. 
 
U heeft het over ‘aanvullende lesprogramma’s vanuit de 
gemeente’, worden deze lesprogramma’s in het PO en/of in het 
VO aangeboden? Worden deze programma’s reeds 
aangeboden of wilt u die ontwikkelen? Is er behoefte vanuit het 
onderwijs aan deze lesprogramma’s? Wat zijn de 
onderwerpen/thema’s van deze lesprogramma’s?  

15  Welke bijdrage gaan we leveren aan het cultuurfonds? 

15  U schrijft dat er in 2024 wordt gestart met de bouw van de 
nieuwe Sportzaal Waldervaart. Welke aanpassingen zijn er 
gedaan aan het plan en wanneer in 2024 verwacht u te starten 
met de bouw? 

  Wij bieden sportstimuleringsactiviteiten aan en faciliteren de 
ondersteuning van sportevenementen en sportverenigingen.  
Welke sportstimuleringsactiviteiten biedt u aan? Kunt u deze 
facilitering van sportevenementen en sportverenigingen 
concretiseren? 

18 Sociaal 
domein 

We willen ruimhartige armoedebestrijding en dat hulp geboden 
kan worden waar nodig. 
 
Wat verstaat u onder ruimhartig? 
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18  Kunt u meer zeggen over de indexatie van de meedoenregeling?  

18 Onderwijs Ook op scholen is er aandacht voor budgettering en dus voor het 
voorkomen van schulden op latere leeftijd. 
 
Kunt u hier iets meer over zeggen? Heeft u het over het PO/VO? 
Wordt dit gefaciliteerd door de gemeente?  

19 Arbeidsmarkt We willen dat iedereen in de gemeente mee kan doen op de 
arbeidsmarkt. Daarvoor voeren we goed overleg met het lokale 
bedrijfsleven, om arbeidsplaatsen te blijven creëren voor 
mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt”  Wat doet de 
gemeente er zelf aan als werkgever, over hoeveel 
arbeidsplaatsen en % praten we binnen de gemeentelijke 
organisatie? 

23  Inwoners van Schagen kunnen kiezen voor een gezonde leefstijl 
“. Hoe zorgt u ervoor dat dit ook geldt voor onze  inwoners met 
een inkomen op of onder het bestaansminimum? 

27 Wonen U schrijft dat u wil toe werken naar dat 2/3 van de 
nieuwbouwwoningen in het betaalbare segment gerealiseerd 
worden. Hoe ver komt de gemeente met deze doelstelling als er 
wordt gekeken naar de woningbouwplannen die nu op de 
planning staan voor 2024? 

33 Verkeer en 
Vervoer 

U schrijft: ‘We werken de ambities verder uit naar concrete 
opgaven. 
Kunt u een concreet overzicht geven welke ambities worden 
uitgewerkt? 

34 Verkeer en 
vervoer 

In het coalitieakkoord wordt gesproken over een wegverbinding 
Dijken – Dergmeerweg, in de kadernota 2024 is dit een fietspad 
en nu wordt hij niet meer genoemd. Wat is de status? 

34 Verkeer en 
vervoer 

In het coalitieakkoord en kadernota wordt gesproken over de 
volgend projecten: 
• Ommetje Westerduinweg – Belkmerweg; 
• Herinrichting Markt en Gedempte Gracht; 
• Doorfietsroute; 
• Lang en Zwaar Verkeer (LZV) route Warmenhuizen. 
Waarom worden deze in de begroting 2024 niet (meer) 
benoemd. 

35 Beheer 
buitenruimte 

Welke doelstellingen heeft u op het gebied van behandeling van 
fixi-meldingen? 

35  Welke plekken die nu onder het gewenste onderhoudsniveau 
zitten gaat u aanpakken in 2024? 

35  Hoe komt fase 3 Hoofdassen Tuitjenhorn terug in de begroting 

2024?  

43 Elektriciteit U schrijft in de begroting dat er voor 2030 2 parkeerplaatsen 
worden voorzien van zonnepanelen. In het coalitieakkoord staat 
dat dit zal gebeuren in de periode 2022-2026. Waarom heeft u 
dit jaartal gewijzigd? 

47  Uw doelstelling is een duurzaam en aantrekkelijk ondernemers- 
en vestigingsklimaat voor bedrijven en wilt hierbij ruimte voor 
starters. Wat bedoelt u hiermee? 
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47  We blijven de gemeente Schagen en de West-Friese cultuur 
promoten. Omdat de destinatiemarketingorganisatie Holland 
boven Amsterdam stopt, werken we samen met de gemeenten 
in de Kop aan regiomarketing. We werken aan een plan voor de 
destinatiemarketing NHN. Wat gaan we hier in 2024 aan doen? 

48  “We onderzoeken de mogelijkheden om de inning van de 
toeristenbelasting te verbeteren “ Wanneer komt u met een plan 
van aanpak voor verbeteringen en wat denkt u dat dit gaat 
opleveren? 

50 Evenementen U schrijft dat u meer zaken wil laten regelen door organisatoren 
van grote evenementen en minder door onze service dienst. Aan 
wat voor zaken moeten wij dan denken? 

55  De inkomsten uit de toeristenbelasting zijn vooralsnog geschat 
op €3 miljoen” U gaat hierbij dus uit van ongeveer 1.500.000 
overnachtingen in 2024. Dit is een spectaculaire stijging als we 
kijken naar de afgelopen jaren. Wat wordt eraan het 
inningsbeleid verandert, waardoor dit zo stijgt?     

87  De inschatting dat cybercriminaliteit plaatsvindt wordt laag 
ingeschat. 
Waarom schat u dat laag in?  

 
Een gezamenlijk document van de fractie JessLokaal 


